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Supplier Declaration / Lieferantenerklärung 
 

Product / Produkt: Raman Probes 
 
Manufacturer / Hersteller: Endress+Hauser 

371 Parkland Plaza 
Ann Arbor MI 48103, USA 

 

Compliance to HALAL Industrial Production Standards /  
Einhaltung der HALAL-Standards für die industrielle Produktion 

 
Endress+Hauser assures, to the best of their knowledge, that their Raman Probes contain no 
materials that would violate Islamic law if used in the manufacture or monitoring of foods deemed as 
HALAL.   
 
It is the responsibility of the user to maintain the cleanliness of their factory and its equipment 
including any Raman Probes in use to HALAL acceptable cleanliness standards.  Endress+Hauser 
Raman Probes support the necessity to conduct CIP/SIP practices to ensure proper cleanliness. 
 
 
Endress+Hauser versichert nach bestem Wissen, dass ihre Raman-Sonden keine Materialien 
enthalten, die gegen das islamische Recht verstoßen, wenn sie zur Herstellung oder Überwachung von 
Lebensmitteln verwendet werden, die als HALAL gelten. 
 
Es liegt in der Verantwortung des Benutzers, die Sauberkeit seiner Fabrik und seiner Ausrüstung 
einschließlich aller verwendeten Raman-Sonden gemäß den von HALAL akzeptierten 
Sauberkeitsstandards zu gewährleisten. Endress+Hauser Raman Probes unterstützen die 
Notwendigkeit, CIP / SIP-Verfahren durchzuführen, um die ordnungsgemäße Sauberkeit zu 
gewährleisten. 

 
 
  

USA, 27 October 2021  
Endress+Hauser  
 
 

 
 

 

Raymond Guy  David Schiller 
Product Certification Engineer  Head of Quality 

 


